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Ärende Notering Ansvar
Föregående
protokoll

Föregående protokoll gicks igenom. Protokollet godkändes
och lades till handlingarna.

Budget Inga inköp gjorda

Corona Inget nytt för våran del. Vi håller tummarna för att
utomhuscuperna som finns får hållas i sommar

Ordförandemöte
VIBF

Stina har varit på det mötet. Förbundet kommer inte att lämna
tillbaka serieavgifter etc, för förbundet har jobbat lika mycket
trots coronan. Däremot kommer anmälningsavgiften till nästa
säsong att reduceras, som en kompensation.
Det pratades även om;
ledarlicenser
3 mot 3 spel
4 mot 4 spel
“Vår förening vill”(den enda föreningen som jobbar med det
är vi i Spöland Vännäs)
Grunddomarutbildning för ledare (togs upp efter önskemål
från våra ledare)
Drogpolicy - ett arbete ska göras i VIBF och Sisu

Insamling av
material och
ledarträffarna

De flesta lagen kom på utsatt tid. Nu har alla lag lämnat in
allt. Några lag önskade nya knäskydd etc, så vi kommer att
börja göra inköpen redan nu.

Avslutning för ledarna var via teams, tjejlagen för sig och
pojklagen för sig
Det var stor uppslutning från lagen. Det kom fram många
idéer om utbildningar etc.

Förråden Det är nu städat i alla förråden.



Anmälan lag Katarina E och Stina har anmält alla lag nu. F04/06 är
anmälda som damer utveckling.

Ledarfrågan i
några lag

Vi funderar på olika tränare/ledare till olika lag. Vi behöver
till hösten ha föräldramöten i vissa lag och fundera vidare på
tränar/ledarfrågan.

Kompensations-
stöd kvartal 1

Vi ansökte inte om något stöd, för det fanns inget vi kunde
söka för.

Bollskoj för
barn födda -15,
ht -21

och uppstart för
barn födda -14

Bollskoj och rörelseskoj för de som är födda -15. Vi funderar
på att starta upp det till nästa säsong.

Herrlaget, herr utv och dam utv får hålla i uppstart för barn
födda -14. Vi funderar på datum och bokar Hammarhallen till
mixcup, söndag 10/10.

Halltider
säsongen 21/22

Vi har lämnat in önskemål om tider.

27/5 ska vi träffas och prata med volleybollen och hockeyn så
att inte träningar för samma åldersgrupp blir samma kvällar.

Bingo Vi har fått datum för bingon. Katarina H kommer att fördela
tiderna. Men vi får ju se om det blir någon bingo pga coronan.

Katarina H

Jobb på Ica Vi har fått packning 2 dagar vid jul. Det är som tack för att Ica
är med och sponsrar de nya tröjorna.



Övriga frågor Vi träffas i innebandyförrådet, onsd 19/5 och fixar lagens
väskor, bollsäckar etc

Vi har lämnat in ett nytt medborgarförslag tillsammans med
volleybollen om en evenemangsarena.

Utdrag ur belastningsregistret ska nu skickas in en gång per
år, så det måste vi ta tag i till hösten igen.

Sponsring på väggarna i Hammarhallen, kommunen har ännu
inte tagit något beslut. Jesper hör av sig till dem igen, så att
beslutet är taget innan nästa säsong.

Innebandyn har egna seniortröjor, ska vi söka nya sponsorer
till dem? Jesper undersöker det.

U - SM för 16-åringar, sista anmälningsdag 31/5. Stina pratar
med tränarna för herr utv och f04/06

Nästa sektionsmöte 13/6, vi hoppas att vi då kan träffas
utomhus

Noterats av Katarina E


